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Protokół Nr LII/2023 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 11 maja 2023 r. 

 

Zapis LII Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/11527/lii-sesja-rady-gminy-stegna-11052023-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 10:55 

 

LII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 11 maja 2023 r. na godz. 9.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad LII Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Zastępcę 

Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych Gminy Stegna, Radnego Rady 

Powiatu Nowodworskiego Pana Michała Ambroziak, pracowników Urzędu Gminy w Stegnie, 

radcę prawnego, druhny i druhów OSP, Sołtysów oraz przedstawiciela mediów, relacjonującego 

dzisiejsze obrady, a także wszystkich oglądających dzisiejsze obrady.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 12 radnych – (nieobecni: Grzegorz Borowiec, Anna Garbowska, Małgorzata 

Mechlińska) sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego 

Michała Ligockiego, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Radna Anna Lutkiewicz złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości położonych  

w miejscowości Jantar. W tej sprawie zgłosiła również pisemną interpelację, zapytania: 

1. na jakie cele zostaną przeznaczone środki finansowe ze sprzedaży działek; 

2. czy po sprzedaży działek planuje się inwestycje w miejscowości Jantar; 

3. czy brany jest pod uwagę podział tych działek na mniejsze, które zagwarantują budowę 

domów jednorodzinnych; 

https://transmisjaobrad.info/videos/11527/lii-sesja-rady-gminy-stegna-11052023-r
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4. czy planuje się sprzedaż tych działek z przeznaczeniem pod zabudowę wielomieszkaniową 

lub apart-hotel; 

5. czy zostanie wzięte pod uwagę stanowisko mieszkańców Sołectwa Jantar w sprawie 

niesprzedawania działek pod zabudowę wielomieszkaniową. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski będzie Radnych informował w kolejnym  

z punktów, że wpłynęła taka interpelacja do Wójta. Na pewno w trybie administracyjnym 

zostanie udzielona odpowiedź. Rozumiem, że wniosek o wyprowadzanie z porządku obrad 

punktu dotyczącego uchwały w punkcie 16.5. zostanie również przekazany w formie pisemnej 

do biura Rady. Czy ktoś jeszcze z Państwa ma uwagi lub pytania do dzisiejszej sesji. 

 

Więcej wniosków nie wpłynęło. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wnioskiem  

o wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały 16.5. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości położonych w miejscowości Jantar. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały nr 16.5.:  

za 5, przeciw 4, wstrzymało się 3 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2.  

 

Projekt uchwały nie został wycofany z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad LII Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Budżetu za 2022 rok. 

9. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych za 2022 rok. 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2022 rok. 

11. Plan pracy Komisji ds. Budżetu na 2023 rok. 

12. Plan pracy Komisji ds. Społecznych na 2023 rok. 

13. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXX/281/2021 Rady Gminy Stegna z dnia  

26 listopada 2021 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2022 r.”. 

14. Informacja o podmiotach, na rzecz, których wykonywane są przez nieletnich prace 

społeczne. 

15. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie za 2022 

rok. 
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16. Podjęcie uchwał: 

 

16.1. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do Stowarzyszenia Samorządów na 

Rzecz Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego; 

16.2. w sprawie nadania nazwy ul. Jabłoniowa drodze wewnętrznej obejmującej 

działkę nr 803/9 położoną w miejscowości Stegna; 

16.3. w sprawie nadania nazwy ul. Lawendowa drodze wewnętrznej obejmującej 

działkę nr 807/5 położoną w miejscowości Stegna; 

16.4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, 

działki nr 160/1 położonej w miejscowości Stobiec; 

16.5. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 

nieruchomości położonych w miejscowości Jantar; 

16.6. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 

nieruchomości położonej w miejscowości Rybina, stanowiącej własność Gminy 

Stegna; 

16.7. w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych: Niedźwiedzica i Dworek; 

16.8. w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2023; 

16.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023; 

16.10. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia  

21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna 

na lata 2023 – 2035. 

 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

18.  Wolne wnioski i informacje. 

19.  Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski poinformował, iż Komisja nie 

spotykała się w okresie między sesjami, postanowiona, że materiał będzie omawiany  

i głosowany na dzisiejszej sesji.  
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Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj poinformowała, iż członkowie 

Komisji brali udział LI i LII sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt poinformował, iż 

członkowie Komisji brali udział LI i LII sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Interpelacje i zapytania Radnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.  Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż sprawozdanie zostało 

przesłane Radnym Gminy oraz umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni mają pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Budżetu za 2022 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż sprawozdanie zostało 

przesłane Radnym Gminy oraz umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni mają pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych za 2022 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.  Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż sprawozdanie zostało 

przesłane Radnym Gminy oraz również umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej do 

wglądu dla wszystkich.  

Zapytał czy Radni mają pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2022 rok stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11. Plan pracy Komisji ds. Budżetu na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż plan pracy komisji został 

przesłany Radnym Gminy oraz umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Plan pracy Komisji ds. Budżetu na 2023 rok stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 12. Plan pracy Komisji ds. Społecznych na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż plan pracy komisji został 

przesłany Radnym Gminy oraz umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Plan pracy Komisji ds. Społecznych na 2023 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXX/281/2021 Rady Gminy 

Stegna z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2022 r.”. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż sprawozdanie zostało 

przekazane Radnym oraz umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXX/281/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 26 listopada 

2021 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.” stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 14. Informacja o podmiotach, na rzecz, których wykonywane są przez 

nieletnich prace społeczne. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż informacja została przekazana 

Radnym oraz umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Zapytał czy Radni zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Informacja o podmiotach, na rzecz, których wykonywane są przez nieletnich prace społeczne 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 15. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Stegnie za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Sprawozdanie zostało 

przekazane Radnym oraz umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Zapytał czy Radni zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie za 2022 rok 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 16.  Podjęcie uchwał: 

 

Ad. Pkt. Nr 16.1.  projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia  

do Stowarzyszenia Samorządów na Rzecz Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi  

do projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski zapoznał się z tą uchwałą i uchwała jest opisana w następujący 

sposób: § pierwszy uchwały - wyraża się wolą wystąpienia gminy Stegna do Stowarzyszenia 

Samorządów na Rzecz Modernizacji drogi Krajowej numer 55, którego głównym celem jest 

współpraca samorządów na rzecz modernizacji i przebudowy wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą drogi krajowej numer 55. W uzasadnieniu czytamy: Stowarzyszenie zrzesza 

samorządy położone w ciągu drogi krajowej nr 55, które ze względu na poprawę 

bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz mieszkańców, podniesienia atrakcyjności inwestycyjnej 

i osiedleńczej, a także pobudzenie rozwoju społeczno-gospodarczego chcą wspólnie podjąć 

działania zmierzające do ujęcia w planach inwestycyjnych rządu niezbędnych robót 

związanych z przebudową i modernizacją drogi krajowej 55 wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą, doprowadzenie do przebudowy i modernizacji drogi krajowej 55 jest wspólnym 

interesem gmin położonych w ciągu tej drogi, dlatego podjęcie stosownej uchwały jest 

uzasadnione. Generalnie, czy to jest właśnie idea naszego przyłączenia się, bo w jego ocenie 

ideą przyłączenia się gminy jest zupełnie coś innego. To jest to, co jest opisane w § 7 statutu 

tego stowarzyszenia w pkt 1 i pkt 4. Pkt 1. „Współpraca wszystkich samorządów 

zainteresowanych tworzeniem nowego korytarza transportowego wzdłuż Wisły na Mierzeją 

Wiślaną, pkt 4 przedłużenie drogi krajowej 55 do Nowego Dworu Gdańskiego przez Mierzeją 

Wiślaną w kierunku Stegna - Krynica Morska - Piaski. Wydaje się, że to są te argumenty, które 

stanowiłyby o tym, że mielibyśmy przyłączyć się do tego projektu. Jeżeli my opisujemy  

w sposób wadliwy uchwałę i będziemy ją głosować i decydujemy się na to możliwe, że później 

te cele będą pominięte i my przystaliśmy na to już na początku przyłączając się. W jego ocenie 

i bardzo bym prosił o komentarz, bo może się mylę ta uchwała jest źle argumentowana  

i opisana. Ma też pytanie dotyczące przedstawicielstwa gminy. Otóż zgodnie z § 13 ustęp 

pierwszy członkami zwyczajnymi stowarzyszenia są gminy i powiaty, które przedłożyły 

uchwały odpowiednio Rad Gmin lub Powiatów o przystąpieniu do stowarzyszenia i wskazały 

swojego przedstawiciela. Mowa tu jest o uchwale, którą teraz procedujemy. Kto będzie 

przedstawicielem gminy. W § 13 również jest mowa o tym, że członkowie zwyczajnie działają 

w stowarzyszeniu poprzez swoich przedstawicieli wskazanych w uchwale lub decyzji 

właściwego organu gminy lub powiatu. Dlaczego nie umieszczamy tej decyzji, jeżeli nie 

imiennie, to choćby przez wskazanie, że wójt gminy będzie reprezentował gminę 

w stowarzyszeniu, dlaczego nie robimy tego teraz w tej uchwale. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski będąc członkiem stowarzyszenia, będziemy mieć wpływ 

na poszczególne działania. Na chwile obecną jest to kwestia chęci przystąpienia gminy do 

stowarzyszenia. Celem nadrzędnym według statutu stowarzyszenia jest modernizacja, remont 

rozbudowa, budowa tej drogi 55 krajowej. Naszym celem po przystąpieniu będzie przedłużenie 

drogi 55, drogi krajowej praktycznie do miejscowości Krynica Morska. Usprawniłoby nam to 

komunikację na odcinku Nowy Dwór Gdański - Stegna, jak również między Stegną a Krynicą 

Morską.  Wykonanie uchwały powierza się wójtowi, może tutaj mecenas mógłby coś dodać w 

tym zakresie. 
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Radca prawny Robert Dargiewicz reprezentantem gminy jest Wójt, który jest organem 

wykonawczym i reprezentuje gminę na zewnątrz. Nie ma potrzeby wskazywania tego  

w uchwale. Jest to ustawowa kompetencja Wójta, wobec czego zapis o wykonaniu uchwały 

przez Wójta jest wystarczający. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski czy udzielona odpowiedź jest dla radnego 

satysfakcjonująca. 

 

Radny Maciej Makowski zadał konkretne pytania, Pan Wójt wskazał to, co on sam 

powiedział, czyli jaka jest nasza intencja, ale dlaczego ona nie została wpisana właściwie, 

dlaczego uchwała jest źle argumentowana i źle oznaczona. Jedno zdanie z uzasadnienia, istotne, 

że doprowadzenie do przebudowy i modernizacji drogi krajowej jest wspólnym interesem gmin 

położonych w ciągu tej drogi, dlatego podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione. 

Uzasadnione, ale nie dla nas, nie jesteśmy w ciągu tej drogi i nie zależy nam na ich 

modernizację. Nam zależy na jej przedłużeniu i komunikowaniu naszych miejscowości, więc 

tu nie uzyskałem odpowiedzi, więc nie satysfakcjonuje mnie ta wypowiedź, a jeżeli chodzi o 

kwestie pełnomocnika, naszego reprezentanta, przyjmuję do wiadomości jak najbardziej, tylko 

zadał pytanie, kto będzie tym przedstawicielem. Jak jest zamysł, także prosiłby o uzupełnienie.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski nie lubi się powtarzać, wykonanie uchwały powierza się 

Wójtowi Gminy, mecenas chyba jasno i wyraźnie wyjaśnił. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski tak jak zapewne wszyscy widzimy, wójta nie 

ma w chwili obecnej, Zastępca Wójta nie jest w stanie przekazać, czy Wójt wyznaczy siebie, 

czy będzie sam reprezentował naszą gminę, czy wyznaczy kogoś w imieniu swojej osoby. 

Natomiast wydaje mi się, że logicznym byłoby, żeby to był Wójt, bo myśli, że szkoda wysyłać 

osobę, która nie byłaby władna do podejmowania jakiśkolwiek decyzji. Raczej zawsze to są 

główni samorządowcy bądź przedstawiciele członków zarządu. Zastępca Wójta nie ma nic 

więcej do dodania. Pan mecenas nie ma nic więcej do dodania. Niestety, na chwilę obecną 

radnemu takie wyjaśnienie musi wystarczyć.  

Zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Radny Maciej Makowski czy w ocenie Pana Przewodniczącego ta uchwała w ten sposób 

uzasadniona i argumentowana zaspokaja a raczej zabezpiecza w sposób właściwy interesy 

naszej gminy, w tym stowarzyszenia.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski Panie Przewodniczący Komisji Budżetowej nie 

tak dawno musztrowała Pan mnie na sesji, że jak odpowiedziałem, to podsumowałem radnym 

jakiekolwiek głosowanie. W związku z tym nie będę teraz udzielał odpowiedzi. Zobaczy Pan 

to w moim głosowaniu.  

Zapytał czy radni mają pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż nie będzie prosił o opinię 

Komisji, ponieważ posiedzenia się nie odbyły. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia woli przystąpienia do Stowarzyszenia Samorządów na Rzecz 

Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11, przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/453/2023 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do Stowarzyszenia Samorządów na Rzecz 

Nadwiślańskiego Korytarza Transportowego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.2.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Jabłoniowa drodze 

wewnętrznej obejmującej działkę nr 803/9 położoną w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Jabłoniowa drodze wewnętrznej obejmującej działkę nr 803/9 

położoną w miejscowości Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/454/2023 

w sprawie nadania nazwy ul. Jabłoniowa drodze wewnętrznej obejmującej działkę nr 

803/9 położoną w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.3.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Lawendowa drodze 

wewnętrznej obejmującej działkę nr 807/5 położoną w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ul. Lawendowa drodze wewnętrznej obejmującej działkę nr 807/5 

położoną w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/455/2023 

w sprawie nadania nazwy ul. Lawendowa drodze wewnętrznej obejmującej działkę  

nr 807/5 położoną w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 16.4.  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy 

nieruchomości rolnej, działki nr 160/1 położonej w miejscowości Stobiec 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej, działki nr 160/1 

położonej w miejscowości Stobiec. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/456/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie dzierżawy nieruchomości rolnej,  

działki nr 160/1 położonej w miejscowości Stobiec 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.5.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonych w miejscowości Jantar  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radna Anna Lutkiewicz wie, że odpowiedź na zgłoszoną interpelację otrzyma w 

odpowiednim czasie, ale chce wiedzieć czy środki pozyskane ze sprzedaży tych działek zostaną 

wykorzystane w Jantarze i czy mamy jakąś gwarancję, że nie powstaną tam kolejne 

apartamentowce. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski teren ten jest objęty miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Ostatnia zmiana, jaka została dokonana na tym terenie była 

na podstawie wniosku mieszkańców o zlokalizowanie w tym miejscu parkingu. Poprosił 

Kierownika referatu o krótką informację, co w planie miejscowym znajduje się w tym terenie  

i co może być pobudowane. Odnośnie środków, które są przeznaczone Pani Skarbnik wyjaśni, 

że środki te zasilają budżet na wszystkie realizacje inwestycji w tym również w miejscowości 

Jantar. Najbliższa inwestycja, która rozpocznie się już w przyszłym tygodniu będzie to budowa 

ulicy Słonecznej w Jantarze, przy parkingu, który został ostatnio wybudowany. W tym roku 

planujemy jeszcze przeniesienie 0,5 km chodnika w Jantarze wzdłuż ulicy Gdańskiej,  

na odcinku od ul. Morskiej do ul. Bursztynowej. Chcemy przystąpić również do kwestii 

rozbudowy, przebudowy i budowy kanalizacji deszczowej ul. Rybackiej. 

 

Kierownik referatu Artur Kozłowski przedmiotem tej uchwały są 3 działki, stanowią one 

tereny usługowe oraz tereny placu publicznego jak również parkingu. To są główne 

przeznaczenia i w ramach tych terenów usług, parkingu i placu publicznego nie możliwości 

powstania zabudowy innej niż usług, między innymi gastronomi, handlu, z wykluczeniem 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, turystycznej itp. Jeżeli chodzi o samo przeznaczenie 
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tego terenu jest ono określone w uchwale Rady Gminy stanowiącej prawo miejscowe,  

z przeznaczeniami określonymi pod usługi i plac publiczny z parkingiem. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska sprzedaż majątku, która była zaplanowana na rok 2023 

została podjęta uchwałą budżetową na rok 2023 i ona opiewa na 2.327.500 zł. Te środki 

planując w budżecie na dzień 1 stycznia 2023 r., jeżeli nie zostaną wykonane to albo 

rezygnujemy z pewnych inwestycji albo szukamy innego źródła pokrycia. Te środki w 

momencie podejmowania przez Radę uchwały były zaangażowane, sprzedaż była planowana. 

W objaśnieniach ta działka jest wykazywana do sprzedaży od roku 2020. Działka ta była 

sugerowana do sprzedaży w tym roku już w projekcie budżetu na 2023 rok. 

 

Radna Brygida Drągowska w Wieloletniej Prognozie Finansowej w części dotyczącej 

majątku przeznaczonego do sprzedaży na rok 2023 oraz na kolejne lata został wyceniony 

majątek do sprzedaży w kwocie 2.327.500 zł z tym, że ta działka 634/6 nie została tam zawarta 

i nie ma jej, jako wskazanej do sprzedaży, tylko działka 634/8 i działka 634/9 i cena wyjściowa 

jest to 1.408.600 zł. Działka 634/6 nie była uwzględniona, ona bodajże w ubiegłym roku została 

wykreślona z WPF, numer działki był przed podziałem. Historia tej działki 634/6 jest taka, że 

była ona przedmiotem petycji mieszkańców Jantaru, w której odnosili się do numerów działek 

jeszcze sprzed podziału. W konsekwencji Rada odpowiedziała na tą petycję podejmując 

uchwałę w grudniu 2020 roku. Sprawa dotyczyła wtedy numerów działek 634/2 i 634/4 i one 

uległy podziałowi. W czerwcu 2022 roku Przewodniczący Komisji Budżetowej zwrócił wtedy 

uwagę, że mimo tego, iż odpowiedzieliśmy mieszkańcom Jantaru, że działka 634/6 zostanie 

przeznaczona na parking, zgodnie z deklaracją Wójta, że przygotuje tam jednak plan 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu wskazując tam między innymi funkcję 

parkingową. W czerwcu 2022 roku została wykreślona i zostały tylko działki 634/8 i 634/9  

i w konsekwencji mówimy o wycenie i sprzedaży tylko tych dwóch działek, a nie o działce 

634/6.  

 

Radny Maciej Makowski w WPF dokładnie te dwie działki mamy wypisane 634/8 i 634/9, 

nie ma tej 3 działki. Czy ona jest planowana do sprzedaży łącznie z tymi dwoma w tym roku. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska przekazuje takie informacje, jakie otrzymałam z 

referatu.  

 

Radny Maciej Makowski czy ta działka, niewymieniona w WPF nie jest planowana na 

sprzedaż łącznie z tymi działkami, jaką miałaby korzyść stanowić, lub czy jest to błąd, który 

wyłącza tą uchwałę, co do zasady na dziś przynajmniej.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski ten obszar jest objęty miejscowym planem, tam nic innego 

niż to, co jest zapisane nie powstanie. Teren obiektu pod zabudowę tą usługową jest jedną 

częścią tego zakresu, 2 terenem objętym sprzedażą jest plac publiczny, ale żeby dostać się do 

tego placu, żeby dostać się do tych usług, to trzeba jeszcze mieć parking. Także w tym zakresie, 

jeżeli patrzymy pod sprzedaż w całości 3 działek, które stanowią uzupełnienie kompleksu z 

danej funkcji usługowej, ma to jak najbardziej uzasadnienie merytoryczne i ekonomiczne. Ktoś 

inwestując w obiekt ma zagwarantowane miejsca parkingowe. Plac publiczny jest, my 

niewykonany tam następnego parkingu, niech zajmą się tym te osoby, które to kupią. Także jak 

najbardziej uzasadniona jest sprzedaż tych 3 działek. O tych 2 co Pani Skarbnik już wspominała 

one były powielane już od kilku lat do sprzedaży w uchwale budżetowej. Uważam, że ten 

kompleks będzie stanowił do oceny potencjalnego inwestora dosyć poważny temat i będzie 

umożliwiał mu prowadzenie tej działalności, która jest przewidziana w planie miejscowym. 
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Jakakolwiek zmiana, która miałaby tam się odbyć, jeżeli ktoś powiedział, że tam powstaną 

apartamenty to one nie powstaną, dopóki tego nie zatwierdzi Rada Gminy. Apartamentowiec 

tam nie powstanie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwracając się do radcy prawnego zapytał czy 

braki zapisów w uchwale budżetowej, w WPF odnośnie działki zawartej w uchwale intencyjnej 

przeznaczającej ją do sprzedaży mogą rodzić jakieś nieścisłości.  

 

Radca prawny Robert Dargiewicz mowa jest tu o objaśnieniach, które są dostosowywane do 

treści WPF. W żaden sposób pominięcie w objaśnieniach tej działki nie jest przeszkodą do tego, 

aby na dzień dzisiejszy Rada podejmowała uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż,  

a Wójt mógłby ogłosić przetarg na sprzedaż tych działek.  

 

Radny Maciej Makowski w związku z tym, że Zastępca Wójta wskazuje, iż te działki są 

sprzedawane przy takim dzisiejszym stanie w miejscowym planie zagospodarowania nasuwa 

się oczywiste pytanie. Czy to ograniczenie nie powoduje, że te działki będą mniej 

konkurencyjne, w związku z tym, że my je chcemy utrzymywać, jako plac publiczny, jako 

parking. Czy jest to w interesie gminy, żeby sprzedawać tak atrakcyjny teren, jako plac 

publiczny, jako parking. Wydaje mu się, że to ograniczenie wpływałoby na wartość sprzedaży 

tych działek. Jaki jest społeczny, publiczny interes mieszkańców. 

  
Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski akurat cieszy się, że takie zapisy są, bo one 

chronią mieszkańców Jantaru przed powstaniem kolejnego apartamentowca. W momencie 

zgody Rady Gminy na sprzedaż i ogłoszeniu przetargu przez Wójta działki te jeszcze nie są 

sprzedane. Samo postępowanie przetargowe nie oznacza sprzedaży, np. z powodu 

niesatysfakcjonującej ceny. To jest zadanie włodarza, aby nie sprzedać nieruchomość za 

odpowiednią cenę. A zadaniem tej i kolejnych Rad Gminy jest pilnowanie, aby nie zostać 

oszukanym przy ewentualnej zmianie planu zagospodarowania.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski to stanowi pewien kompleks, są usługi, jest plac publiczny 

i jest parking. Daje to dodatkową wartość, że ta nieruchomość w całości jej wartość rośnie, 

zapewnione są wszystkie elementy.  

 

Radny Maciej Makowski złożył wniosek do Przewodniczącego Rady o kilkuminutową 

przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził 15 minutową przerwę. 

 

Przerwa w obradach – 15 minut. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LII Sesji Rady Gminy Stegna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni chcieliby jeszcze coś dodać 

odnośnie projektu uchwały bądź do złożonych wyjaśnień. 

 

Radny Maciej Makowski zobowiązaliśmy się reprezentować mieszkańców, działać na rzecz 

mieszkańców, więc takie pytanie się rodzi po tych naszych dyskusjach czy wystawienie na 

sprzedaż tych działek jest rzeczywiście realizacją postulatów zgłaszanych przez mieszkańców 

i przeznaczenie tego na cele publiczne tego terenu, czy to jest realizacja tych naszych. 
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Zastępca Wójta Tomasz Gajewski nie wie jak odpowiedzieć na to pytanie, bo procedura 

planistyczna trwała w Jantarze od kilkunastu chyba lat i te zakresy się tam zmieniały, a plac 

publiczny z tego, co pamiętam, zawsze tam był. No nie mamy takiego centrum w miejscowości, 

a jest niezbędne i potrzebne. Mieszkańcy mieli wizję tego parkingu. To zostało wprowadzone 

tak jak Radny słusznie powiedział zgodnie z wolą mieszkańców i teraz kwestia zrealizowania 

tego, wykonania i użytkowania. Skoro ma działka stać zarośnięta i nikt za nią podatków nie 

płaci na chwilę obecną, to taki majątek to jest niegospodarność.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości położonych  

w miejscowości Jantar. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 3,  przeciw 7, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Odrzucono projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonych w miejscowości Jantar 
 

Ad. Pkt. Nr 16.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Rybina, stanowiącej własność 

Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości położonej w 

miejscowości Rybina, stanowiącej własność Gminy Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/457/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 

nieruchomości położonej w miejscowości Rybina, stanowiącej własność  

Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  16.7.   projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych: 

Niedźwiedzica i Dworek  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski tak jak Radni wiedzą wpłynął wniosek 

Komitetu Społecznego w sprawie między innymi przeprowadzenia konsultacji społecznych. 
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Wniosek ten został Radnym przekazany. Zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania lub uwagi do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwracając się do radcy prawnego zapytał czy 

wniosek, jaki wpłynął oraz obowiązująca uchwała o konsultacjach społecznych nie powoduje 

tego, że Rada powinna się nad tą uchwałą wstrzymać.  

Radca prawny Robert Dargiewicz z prawnego punku widzenia nie widzi takiej potrzeby. 

Wniosek ten zawiera nie tylko kwestie konsultacji, został przekazany do Wójta, on jest 

właściwy, aby odpowiedzieć na te zagadnienia. Ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym w sposób bardzo szczegółowy określa procedurę przyjęcia planu i etap, na 

którym udział bierze społeczeństwo, na etapie wyłożenia, składania uwag do planu. Nie ma 

zasadności takiej, aby na tym etapie przeprowadzać konsultacje społeczne w trybie przyjętej 

przez Radę uchwały, ponieważ ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

dokładnie określa procedurę, w której społeczeństwo bierze udział przy procedowaniu nad 

przyjęciem planu. W tym momencie Rada podejmuje tylko tak zwaną uchwałą intencyjną  

o tym, że przystępujemy do procedowania tego planu, natomiast na tym etapie żadnych 

rozstrzygnięć, co do sposobu zagospodarowania Rada nie może podejmować, jest to wynik prac 

całej procedury planistycznej. 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych: Niedźwiedzica i Dworek. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/458/2023 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w części obrębów geodezyjnych: Niedźwiedzica i Dworek 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.8.   projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Stegna w roku 2023 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  
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za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/459/2023 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2023 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.9.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radna Brygida Drągowska mając na uwadze decyzję Rady, jaka została podjęta w sprawie 

przekazywania dotacji na zakup podnośnika koszowego dla OSP Chełmek-Osada zgłosiła 

wniosek formalny o wykreślenie zadania dotyczącego przeniesienia środków w wysokości  

15.000 zł, z przeznaczeniem na pokrycie zwiększonych kosztów dotyczących utrzymania 

gotowości przeciwpożarowej jednostek OSP z terenu gminy Stegna, wynikających między 

innymi ze złożonego wniosku przez OSP Chełmek Osada o pokrywanie kosztów wynikających 

z bieżącego utrzymania podnośnika koszowego, które zostało określone w projekcie uchwały 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 w § 1 pkt 2, w załączniku numer 2 Dział 

754, rozdział 75412, paragraf 4210, Dział 758, rozdział 75818, paragraf 4810 oraz  

w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski prosi o krótki komentarz do dwóch pozycji, zwiększenia o kwotę 

100.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie dotacji przedszkolnej dla dzieci zamieszkujących na 

terenie gminy Stegna, a uczęszczających do przedszkoli na terenie innych gmin oraz o 

zwiększenie o 350.000 zł wynikająca z korekty przypisu opłaty śmieciowej.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska jeżeli chodzi o zwiększenie dotacji przedszkolnej to są 

to środki, które przekazujemy do innych gmin w formie dotacji za uczęszczanie dzieci 

zamieszkujących na terenie gminy Stegna a uczęszczających do przedszkoli w innych gminach. 

Jesteśmy zobowiązani pokryć za takie dzieci koszty wynikające z utrzymania. Złożony wniosek 

opiewał na 1500.000 zł, w tej chwili jesteśmy w stanie zabezpieczyć kwotę 100.000 zł.  

Jeżeli chodzi o 350.000 zł wynikające z opłaty za gospodarowanie odpadami wynika to ze 

zwiększonego przypisu opłat w związku ze złożonymi korektami deklaracji w miesiącu 

styczniu i lutym.   

 

Radny Maciej Makowski 100.000 zł a 150.000 zł jeszcze więcej ilu dzieci dotyczy to 

zwiększenie.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska nie ma w tej chwili pracownika z oświaty, nie pamięta 

dokładnie, aczkolwiek myśli, że jest to około 15 dzieci. Kwota ta nie tylko wynika z ilości 

dzieci, ale również z rosnących kosztów utrzymania placówek, koszty energii, koszty 

wynagrodzeń.  

 

Radny Mirosław Wojtkowski chciałby zauważyć, że kwota 15.000 zł wynika ze 

zwiększonych kosztów dotyczących utrzymania gotowości bojowej wszystkich jednostek OSP  

z terenu całej gminy Stegna, a to, że jest zapis odnośnie złożonego wniosku, w przypadku gdzie 

nie będzie żadnego zdarzenia i podnośnik nie zostanie zadysponowany, to nie będzie żadnych 

kosztów. Podnośnik został zakupiony z własnych środków OSP, jest w przydziale bojowym, 
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jest opłacony, wszystkie przeglądy zostały dokonane ze środków OSP i nie rodzi żadnych 

kosztów. Jeżeli PSP go zadysponuje, będzie taka potrzeba to jednostka ma wyjeżdżać na 

zdarzenie czy ma nie wyjeżdżać. Zwróćmy uwagę, że to jest zwiększenie kosztów wszystkich 

jednostek OSP, nie jedynie Chełmka Osady.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku ze złożonym wnioskiem Radnej 

Brygidy Drągowskiej i koniecznością dokonania korekty w systemie, ogłosił 10 minutową 

przerwę. 

  

Przerwa w obradach – 15 minut. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LII Sesji Rady Gminy Stegna 

– obecnych 12 radnych. 

 

Radny Powiatu Nowodworskiego Michał Ambroziak chciałby przedstawić sytuację, którą 

wszyscy znają. Zdajemy sobie sprawę, że potrzeby jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych 

w gminie Stegna potrzeby są wielkie. Ile by gmina nie miała budżetu, zawsze ten budżet będzie 

skonsumowany, będzie potrzebny dla jednostek. Chciałby opowiedzieć o sytuacji, jaka jest w 

Jednostce OSP Jantar. Jednostka posiada od 4 lat 2 quady, łódź motorową typu rib, od 6 lat 

Landrover. Rocznie jednostka ma w granicach 100 wyjazdów. Oczywiście wszyscy strażacy z 

jednostki zrzekają się ekwiwalentów na poczet własnej jednostki. Z tych pieniążków 

zakupujemy potrzebny nam sprzęt, oczywiście sprzęt kosztuje i wiemy, zdajemy sobie sprawę, 

że zakup z ekwiwalentów nie jest to zakup sprzętu typu samochód, typu umundurowanie. 

Jednostka OSP Jantar od 4 lat na część sprzętu, od 6 lat na Landrover sama z własnych środków 

finansuje utrzymanie tego sprzętu. Czyli na wyjazdy tankuje sama 2 quady, tankuje Landrover 

tankuje łódkę. Do tego w tym roku ma już na ukończeniu projekt budowlany, który kosztował 

jednostkę 45.000 zł na rozbudowę remizy. Uważa, że dyskusja tutaj nad budżetem dla jednostek 

OSP, nie wie, w jakim kierunku to obiegnie. Wszyscy zdajemy sobie sprawę, że jednostki OSP 

chciałyby więcej pieniążków, tylko diabeł tkwi w szczegółach, o personalizacji tych wydatków 

i o kierunkowości tych wydatków. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zazwyczaj nie pozwala na zabieranie głosu, 

natomiast po raz pierwszy obradujemy na sesji, przed którą nie odbyły się posiedzenia Komisji, 

na których to można zabierać głos. 

Zapytał czy ktoś jeszcze z Radnych chciałby coś dodać. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zgłoszony został wniosek formalny przez Radną 

Brygidę Drągowską, w związku z powyższym Rada jest zobligowana do jego przegłosowania, 

wniosek dotyczy wykreślenia z projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na 

rok 2023 zadania dotyczącego przeniesienia środków w wysokości 15.000 zł z przeznaczeniem 

na pokrycie zwiększonych kosztów dotyczących utrzymania gotowości przeciwpożarowej 

jednostek OSP z terenu Gminy Stegna wynikających między innymi z wniosku OSP Chełmek 

Osada, zadanie zawarte w par. 1 pkt 2, załącznik nr 2 i w uzasadnieniu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wnioskiem o 

wykreślenie z projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 zadania 

dotyczącego przeniesienia środków w wysokości 15.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

zwiększonych kosztów dotyczących utrzymania gotowości przeciwpożarowej jednostek OSP z 
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terenu Gminy Stegna wynikających między innymi z wniosku OSP Chełmek -Osada, zadanie 

zawarte w par. 1 pkt 2, załącznik nr 2 i w uzasadnieniu. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem:  

za 11,  przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Wniosek Radnej Brygidy Drągowskiej uzyskał akceptację Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały po uwzględnieniu wniosku Radnej Brygidy Drągowskiej.  

Zapytał czy Radni mają jeszcze pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/460/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023   

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.10.   projekt uchwały zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy 

Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2023 – 2035 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski dwa pytania, jedno dotyczy inwestycji, której kibicuje, ale jest 

bardzo istotna kosztowo i chciałby uzupełnić swoją wiedzę, mowa jest o budowie kanalizacji 

sanitarnej, deszczowej oraz wodociągów w drodze gminnej ulica Leśna w Mikoszewie. 

Wartość zadania 7.774.288 zł, otrzymano w promesę wstępną w ramach Polskiego Ładu w 

wysokości 5 milionów, wkład własny pozostaje wówczas 2.754.288 zł.  I tu jest pytanie 

następujące, co to jest w ogóle promesa wstępna i co jeżeli my nie uzyskamy właśnie tej 

promesy lub w ogóle tych środków nie otrzymamy. Wówczas będziemy finansować to z 

budżetu gminy w całości. Żeby mieć pewność, co do tego, w jaki sposób to było wyrażone, 

prosi o przesłanie do radnych tego pisma, które stanowi o wydaniu tej wstępnej promesy. 

Drugie pytanie dotyczy rozbudowy Zespołu Szkół w Stegnie poprzez budowę hali sportowej 

wraz z łącznikiem, chciałby się dowiedzieć, na jakim etapie jest realizacja i co ma zostać jeszcze 

wykonane w ramach tej kwoty pozostałej, czyli 1.583.405,58 zł. 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska jeżeli chodzi o promesę wstępną ona jest przekazywana 

na polecenie rządu przez Bank Gospodarstwa Krajowego. Po zatwierdzeniu naszych projektów 

do realizacji. Taka promesa wstępna daje nam rozpoczęcie całej procedury przetargowej. Jeżeli 

chodzi o zagrożenie, obawy Radnego raczej nie powinno to nastąpić, jest to program rządowy. 

Jest tutaj gwarancja Banku Gospodarstwa Krajowego. Ona się tak nazywa „promesa wstępna”, 
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aczkolwiek korzystamy również z takiej samej promesy przy realizacji innych programów 

inwestycyjnych. I tutaj absolutnie nie było problemu.  

Program w ogóle, z którego jest realizowana ta inwestycja, jak również ta wcześniejsza ma 

trochę inne zasady finansowania, czyli najpierw gmina płaci ze swoich środków bodajże 10% 

wykładamy w pierwszej kolejności. Zasady finansowania również są różne, co do okresu 

realizacji inwestycji. Jest to inwestycja długoletnia najpierw wykładane są środki gminne, ale 

tylko do wysokości 10%, a później na nasz wniosek Bank Gospodarstwa Krajowego przekazuje 

nam należne środki. 

Odnośnie drugiego pytania są to środki również z Polskiego Ładu z I edycji, są to środki 

nieznaczone, realizacja będzie etapowa i za te środki zostanie wykonane pierwsze boisko przy 

szkole w Stegnie, z informacji, jakie posiada umowa już jest podpisana i prace się rozpoczęły.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania do projektu 

uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023 – 2035. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 3 minutową techniczną przerwę. 

  

Przerwa w obradach – 3 minut. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LII Sesji Rady Gminy Stegna 

– obecnych 12 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z problemami technicznymi systemu 

do głosowania, głosowanie nad projektem uchwały zostanie przeprowadzone imiennie poprzez 

wyczytanie radnych z listy i oddanie przez nich głosu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023 – 2035, 

wyczytując Radnych kolejno z listy i prosząc o oddanie głosu. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 10,  przeciw 0, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LII/461/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia  

21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2023 – 2035 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 17.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że w dniu 08.05.2023 r. 

wpłynęła interpelacja Radnej Anny Lutkiewicz – termin na udzielenie odpowiedzi jest  

14-dniowy. 

 

 Ad. Pkt. Nr 18.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się w celu zabrania głosu. 

 

Nie dokonano zgłoszeń. 

 

Ad. Pkt. Nr 19.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął LII Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


